



**NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)**

**December 16, 2021**

**Solicitation No.:** 2BP1-91705/B  
**Department:** Department of National Defence  
**Contracting Authority:** Katherine Ikeson  
**Title:** Procurement Officer  
**E-mail Address:** [katherine.ikeson@ssc-spc.gc.ca](mailto:katherine.ikeson@ssc-spc.gc.ca)  
**Notification Period:** 14 days (2021-12-17 to 2021-12-30)

**Description of Requirement:**

The Department of National Defence has a requirement for one (1) multifunction large format printer.

This Contract is for the supply, delivery, and installation of the equipment, as well as the necessary training, in French and English, to allow users to access all of the required features of the equipment.

The device must meet the mandatory technical specifications detailed in Annex A.

This requirement is subject to the COVID-19 Vaccination Policy for Supplier Personnel. Failure to complete and provide the COVID-19 Vaccination Requirement Certification as part of the bid will render the bid non-responsive.

**Delivery Destination Area:** Cold Lake, Alberta

**Delivery Date:** All initial deliverables must be received within 20 Federal Government Working Days from Contract award.

**Security Requirements:** Yes – Site access

**Trade Agreements:**

The requirement is subject to the provisions of Canada Free Trade Agreement (CFTA).

**Comprehensive Land Claim Agreements (CLCA):** No

The responsive bid with the lowest evaluated price will be recommended for award of a contract. Bids must be submitted only to the SSC Email Address for RFP Submission by the date, time and place indicated on page 1 of the RFP.

Documents may be submitted in either official language of Canada.

All enquiries related to this solicitation must be addressed in writing to:

Katherine Ikeson - Procurement Officer  
Shared Services Canada  
180 Kent Street, Ottawa Ontario, K1P 0B6  
(613) 298-2147  
[Katherine.ikeson@ssc-spc.gc.ca](mailto:Katherine.ikeson@ssc-spc.gc.ca)





**No. Sollicitation :** 2BP0-75130/B  
**Département :** Ministère de la Défense nationale  
**Autorité Contractante :** Katherine Ikeson  
**Titre :** Agent d'approvisionnement  
**Courriel :** [katherine.ikeson@ssc-spc.gc.ca](mailto:katherine.ikeson@ssc-spc.gc.ca)  
**Période du notification :** 14 jours (2021-12-17 au 2021-12-30)

16 décembre 2021

**Description:**

Le ministère de la Défense nationale a besoin d'une (1) imprimante multifonctionnelle grand format.

Ce contrat vise la fourniture, la livraison et l'installation des pièces d'équipement, ainsi que la formation connexe nécessaire, en français et en anglais, pour permettre aux utilisateurs d'exploiter toutes les caractéristiques requises de l'équipement.

L'appareil doit respecter les spécifications techniques obligatoires décrites à l'Annexe A.

Cette exigence est assujettie à la Politique sur la vaccination contre la COVID-19 relative au personnel des fournisseurs.

Le fait de négliger de remplir et de fournir l'attestation concernant l'exigence de vaccination contre la COVID 19 dans le cadre de la soumission rendra la soumission non recevable.

**Destination :** Cold Lake, Alberta

**Date de livraison :** Tous les produits livrables fermes doivent être reçus dans les 20 jours ouvrables du gouvernement fédéral suivant la date d'attribution du contrat.

**Les accords commerciaux:**

L'exigence est soumise aux dispositions de l'Accord de libre-échange canadien (ALEC).

**Exigences relatives à la sécurité:** Oui – Accès aux emplacements

**Ententes sur les revendications territoriales globales applicable :** Non

La soumission recevable la moins chère selon l'évaluation sera recommandée pour l'attribution du contrat. Les soumissions doivent être soumises uniquement à la soumission envoyée par courriel à l'adresse électronique réservée aux RFP de SPC, au plus tard aux dates et heures, et à l'emplacement indiqués à la page 1 de la RFP.

Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.

Toute demande de renseignement liée à cette demande de soumission doit être envoyée par écrit à :

Katherine Ikeson - Agente d'approvisionnement  
Shared Services Canada  
180, rue Kent, Ottawa Ontario, K1P 0B6  
(613) 298-2147  
[katherine.ikeson@ssc-spc.gc.ca](mailto:katherine.ikeson@ssc-spc.gc.ca)

